



Press Release

Solo Exhibition of Ailsa Wong 黃雅珊個展

00:00

Exhibition Period: 3 August – 22 August 2024

Opening Ceremony: 3 August, 5 - 7 P.M. (Saturday)

Opening Hours: Tue- Sun 1-8 P.M.

Venue: Yrellag Gallery | 13A Prince's Terrace, Central

Beginning : End
Forward : Backward
Order : Disorder

Yrellag Gallery is honoured to present "00:00", a solo exhibition by Ailsa Wong. "00:00" will showcase installations, paintings, images, and video works. Centered around the concept of time, it traces the repeated trajectories of fabricated entities. Using primordial memories as an arch to transcend temporal limits; split seconds as the eternal present; and the double dualities of the individuals as a return to collective consciousness.

The exhibition opening will be held on Saturday, 3 August 2024 from 5 p.m. to 7 p.m, and the artist will be present during the opening. The exhibition will be on view from 3 August 2024 until 22 August 2024.

起始:終結
前進:倒退
有序:無序

Yrellag Gallery 榮幸呈獻藝術家黃雅珊個展《00:00》。《00:00》將展出裝置、繪畫、圖像及錄像作品。圍繞著時間，以捏造的成物重覆運行的軌跡。以原始記憶作為拱門跨越時間限度；被切割的瞬間作為永恆的當下；個體的雙重對偶作為集體意識的回歸。

本展將於 2024 年 8 月 3 日（星期六）下午 5 時至晚上 7 時舉行開幕酒會，屆時藝術家將親臨現場。展覽將由 2024 年 8 月 3 日開放至 2024 年 8 月 22 日。

About Artist

Ailsa Wong 黃雅珊



Ailsa Wong's practices include paintings, videos, images and installations. She explores ways to connect consciousness with primitive emotions to fill the vacuum of belief.

She creates works with various mediums, including AI-generated videos and images, paintings on rusted metal plates, and installations made from clay and ready-made objects.

黃雅珊的藝術實踐包括繪畫、錄像、影像及裝置。她探索以原始情感作為連結意識的方法，填補信仰的真空。

她的作品使用了不同媒介，包括以 AI 生成影像製作的影片及圖像、以銹跡繪畫的金屬版、黏土及現成物製作的裝置。

About Yrellag Gallery:

Yrellag Gallery is an artist-run gallery nestled in Prince's Terrace, Mid-levels Central. It aims to promote local art and community cultural activities, providing emerging or experienced artists with an alternative space to develop their practice and facilitating greater possibilities and interaction with other sectors of society.

Yrellag is a transposition of the word "Gallery" and serves as a playful allusion to Rednaxela Terrace in the neighborhood. The name Rednaxela is a reverse of "Alexander" and dates back to colonial times, meanwhile, it subtly refers to the contrasting ways in which English and Chinese are written.

Follow Yrellag Gallery

Instagram [@yrellag_gallery](#)

Facebook: Yrellag Gallery

Website: <https://www.yrellag.com>

Press Enquiries

Email: yrellag13a@gmail.com

WhatsApp: +852 98541952 (Renee Hui)